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Protokollsanteckning 

 

Ärende 15: Inriktningsbeslut gällande Nya Huddingehallen 

 

Huddingehallen togs i drift för ca 50 år sedan och når inte bara sin 

livslängd utan svarar inte mot dagens behov, varför man nu planerar 

byggande av en ny Huddingehall på 13 090 kvm. Nya Huddingehallen har 

planerats med hänsyn till det idrottspolitiska programmet som bland annat 

stipulerar barns, funktionsnedsattas och äldres rätt till rörelse. 

Huddingehallen kommer samlokaliseras i direkt anslutning till den nya 

simhallen.  

Vänsterpartiet ser positivt på byggandet av Nya Huddingehallen men vill 

betona vikten av dialog med föreningar och fritidslivet under den fortsatta 

processen. I linje med det idrottspolitiska programmet bör man även ta 

hänsyn till tillgänglighetsaspekten för barn och äldre vad gäller 

öppettiderna. Vi ser gärna även att det finns förutsättningar för tävlande i 

olika sporter. 

Nya Huddingehallen bör ägas och drivas i kommunal regi. Det är inte bara 

bra för det demokratiska förfogandet av det här påkostade projektet utan 

leder även enligt Kommuninvest till en god långsiktig ekonomisk stabilitet. 

Däremot är de stora konjunkturdrivna kostnadsökningarna över en kortare 

tid oroande, men desto viktigare är det att se till att kostnaderna inte 

skenar iväg och ses över för att inte fördjupa den ekonomiska krisen 

ytterligare då projektet ska finansieras med skattemedel.  
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